
 Protokół Nr X/2007 
z przebiegu X sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 29 listopada 2007 r. 
 
X sesja Rady Powiatu odbyła się w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Sulechowie, (sala warsztatów szkolnych). 
 Na ogólną liczbę 21 radnych nieobecnych było 2: Ireneusz Nijaki oraz 
Mieszko Sibilski. Radni usprawiedliwili swoją nieobecność. 
 Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu nr X/2007 
 Lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 2 do protokołu  
Nr X/2007. 
 
Ad 1. 
 Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 
o godz. 11.00 otworzył X sesję Rady Powiatu. 
 Powitał wszystkich zebranych.  
 Stwierdził obecność 19 radnych, stanowiące kworum umożliwiające 
podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
Ad 2. 
 Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
porządek obrad.  

Na posiedzeniach Komisji Rady wszyscy radni otrzymali zgłoszony przez 
Zarząd Powiatu dodatkowy projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadań  
z zakresu administracji rządowej,. 

Przewodniczący Rady zaproponował rozpatrzenie tej uchwały w pkt.12 
ppkt. 14. 

Rada nie zgłosiła uwag i przyjęła do porządku obrad ww. projekt 
uchwały19 głosami „za”. 

Do porządku obrad nie zgłoszono więcej wniosków i uwag. 
Porządek obrad po zmianach został przyjęty 19 głosami „za”. 

 
 Porządek obrad: 
1. Otwarcie X sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu z działalności w okresie   

międzysesyjnym. 
5. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych za 2006 rok. 
7. Wnioski i interpelacje radnych. 
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8. Informacja o sytuacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej  
w Sulechowie oraz Szpitala Rehabilitacyjno - Leczniczego dla Dzieci, 
Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Wojnowie. 

9. Sprawozdanie z realizacji planu gospodarki odpadami dla Powiatu 
Zielonogórskiego za lata 2004-2006 oraz informacja z gospodarowania 
Powiatowym Funduszem Ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej  
w 2007r. 

10. Informacja z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego za 2007 r. 

11. Informacja o planowanym przebiegu zimowego utrzymania dróg 
powiatowych  
w sezonie 2007-2008. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Wprowadzenia zmian do Programu Naprawczego Domu Pomocy 

Społecznej w Trzebiechowie; 
2) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Zielona Góra; 
3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kwidzyńskiego; 
4) zmiany budżetu powiatu na 2007 r. ; 
5) zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad najmu lokali użytkowych, 

stanowiących własność Powiatu Zielonogórskiego; 
6) zmiany uchwały Rady Powiatu Zielonogórskiego  

w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych na 
poszczególne zadania z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych dla Powiatu Zielonogórskiego na 2007 r.; 

7) wysokości najniższego wynagrodzenia i wartości punktu w złotych do 
tabeli wynagrodzeń pracowników Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie im. Jana Pawła II w Zielonej Górze; 

8) wysokości najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu  
w złotych do tabeli wynagrodzeń pracowników Domu Pomocy 
Społecznej w Bełczu; 

9) wysokości najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu  
w złotych do tabeli wynagrodzeń pracowników Domu Pomocy 
Społecznej w Trzebiechowie; 

10) wysokości najniższego wynagrodzenia i wartości punktu w złotych do 
tabeli wynagrodzeń pracowników Powiatowego Ośrodka Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartograficznej w Zielonej Górze; 

11) wysokości najniższego wynagrodzenia i wartości punktu w złotych do 
tabeli wynagrodzeń pracowników w Powiatowym Zielonogórskim 
Zarządzie Dróg z/s w Sulechowie; 

12) przyjęcia zmian w Statucie Powiatu Zielonogórskiego; 
13) nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Powiatu 

Zielonogórskiego”. 
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14) Przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej. 
13. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.  
14. Wolne wnioski i zapytania.  
15. Zamknięcie X sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3. 
 Do protokołu z IX sesji Rady Powiatu, Rada nie zgłosiła uwag i wniosków. 
 Protokół został przyjęty przy 19 głosach „za”. 
 
Ad 4. 
 Przewodniczący Rady złożył sprawozdanie z działalności Rady w okresie 
międzysesyjnym.  

Poinformował: w okresie międzysesyjnym odbyły się posiedzenia Komisji 
Rady, na których zostały przeanalizowane materiały i projekty uchwał na 
dzisiejszą sesję oraz tematy zawarte w planach pracy komisji. Stosownych 
wyjaśnień udzielili uczestniczący w posiedzeniach członkowie Zarządu 
Powiatu, dyrektorzy jednostek organizacyjnych powiatu oraz naczelnicy 
właściwych wydziałów Starostwa.  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu obradowała w dniu 22 listopada. 
Członkowie Komisji zapoznali się z informacją o stowarzyszeniach działających 
na terenie powiatu w zakresie upowszechniania kultury i oświaty. 

Tego samego dnia posiedzenie odbyła Komisja Ochrony Zdrowia  
i Pomocy Społecznej . W posiedzeniu tym uczestniczyli m.in. dyrektorzy 
SPZOZ-ów w Sulechowie i w Wojnowie, którzy zapoznali radnych z aktualną 
sytuacją finansową jednostek. 

W dniu 23 listopada na wspólnym posiedzeniu spotkały się Komisja 
Ochrony Obywateli i Bezpieczeństwa oraz Komisja Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki.  

Komisja Budżetowa obradowała 26 listopada. Oprócz tematów sesyjnych 
Komisja przeanalizowała wykorzystanie środków finansowych Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 

Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę na działania Powiatowego Inspektora 
Nadzoru  Budowlanego, przekazaną wg właściwości przez Lubuskiego 
Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

W okresie międzysesyjnym Przewodniczący reprezentował Radę Powiatu  
min.: 26.09 w Muzeum Ziemi Lubuskiej na konferencji naukowej p.t. 
:przesiedleni i wypędzeni” ; 26.09 – pogrzeb nestora muzealników, archeologów 
w Zielonej Górze oraz 29.09 - pogrzeb pierwszego Marszałka Województwa 
Lubuskiego, Jerzego Mańkowskiego; 29.09 – konferencja naukowa w 
Trzebiechowie poświęcona Henry Van de Velde; w miesiącu wrześniu na 
posiedzeniach Zarządu Powiatu Zielonogórskiego; 5.10 – konferencja 
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międzynarodowa w Dychowie z udziałem przedstawicieli powiatu Forst  
i Cottbus  n.t. wspólnego wykorzystania środków unijnych; 26 11. – uroczystość 
z okazji 25 - lecia Muzeum Archeologicznego Środkowego Nadodrza w 
Świdnicy (spotkanie z udziałem pracowników muzeum oraz wręczenie nagród); 
31.10. – sesja Rady Gminy Zielona Góra; 9.11. – Święto V Pułku Artylerii w 
Sulechów; 11.11. – złożenie wiązanki pod pomnikiem w Zielonej Górze z okazji 
Święta Niepodległości; 19.11. – debata w Sali Urzędu Marszałkowskiego 
zorganizowana przez forum dyskusyjne dotyczące m. Drzonkowa (w debacie 
uczestniczyli też kilku  innych radnych); 17.11 – sesja Sejmiku Województwa 
Lubuskiego; udział w posiedzeniach Komisji Oświaty i Komisji Budżetowej;  

Na zakończenie sprawozdania Przewodniczący poinformował o udziale  
w uroczystości w dniu 28.11 Lubuskiego Zarządu Okręgowego Polskiego 
Czerwonego Krzyża, na którym zasłużeni dawcy krwi z województwa 
lubuskiego otrzymali odznaczenia. Na tym spotkaniu Przewodniczący Rady 
uhonorował pamiątkowymi medalami 4 działaczy PCK. Przypomniał o punkcie 
porządku obrad dot. projektu uchwały w sprawie nadania Zarządowi PCK  
w Zielonej Górze honorowej odznaki „Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego”. 

 
Do wyżej przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono uwag i zapytań. 

 
Ad 5. 
 Edwin Łazicki, Starosta Zielonogórski złożył sprawozdanie  
z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. Poinformował 
m.in.: Zarząd odbył 10 posiedzeń podjął 17 uchwał dotyczących: zmian w 
planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2007 r. (sześć); udzielenia 
dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w wysokości 10.000 zł dla gm. Bojadła na dofinansowanie wymiany kotłowo 
centralnego ogrzewania w budynku Gminnego Ośrodka kultury w Bojadłach; 
rozłożenia na raty należności powiatu zielonogórskiego z tytułu wyrządzonej 
szkody na rzecz Powiatowego Zielonogórskiego Zarządu Dróg  
z/s w Sulechowie w kwocie 14231, 20 i rozłożenia na 14 rat, (są to pieniądze z 
tytułu kary za naładunek samochodu ciężarowego na drodze powiatowej); 
udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w kwocie 40.000 zł dla Gminy Kargowa na dofinansowanie zadania 
modernizacji napowietrzania oraz odwodnienia oraz usunięcia osadów  
z komunalnej oczyszczalni ścieków w Kargowej; realizacja i rozszerzenie 
zadania modernizacji działającej sieci i urządzeń monitoringu wizyjnego  
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Sulechowie – środki 
otrzymane z Ministerstwa Edukacji; rozłożenia na raty należności dla powiatu  
z tytułu niezapłaconych należności za czynsz za najem mieszkania; podziału  
środków finansowych przeznaczonych na stypendia dla uczniów pochodzących 
z rodzin byłych pracowników państwowych przedsiębiorstw gospodarstw 

 



 5

rolnych – jest to dotacja celowa od Wojewody Lubuskiego w kwocie 8000 zł na 
okres wrzesień – grudzień 2007 r z rządowego programu wyrównywania szans 
edukacyjnych uczniów pochodzących z byłych rodzin pracowników PGR (w 
porozumieniu z dyrektorami szkół 7200 zł przeznaczono dla Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, 800 zł dla Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Czerwieńsku).  

Odnośnie podjętej uchwały Zarządu w sprawie utworzenia punktów 
konsultacyjnych w szkołach na terenie powiatu zielonogórskiego Starosta 
poinformował: zadanie będzie  realizowane przez Poradnię Psychologiczno-
Pedagogiczną w Sulechowie. Środki na ten rok w kwocie 5.515 zł przeznaczył 
Lubuski Kurator Oświaty. Taki punkt powstanie w Nowogrodzie Bobrz.  
i Babimoście. Planowane jest utworzenie podobnego punktu w Kargowej. 

Kolejne uchwały Zarządu dotyczyły: udzielenia dotacji  PFOŚiGW  
w kwocie 70.000 zł dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej  
w Zielonej Górze z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu 
rozpoznawczo-ratowniczego wraz ze sprzętem do ograniczenia strefy skażeń 
chemicznych.  

Odnośnie uchwały w sprawie udzielenie upoważnienia Halinie Szeląg, 
Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Sulechowie do prowadzenia prac 
modernizacyjnych w budynku sali gimnastycznej Starosta wyjaśnił: po długim 
okresie czasu została uzgodniona dokumentacja z konserwatorem zabytków  
i w związku z tym będą poszukiwane pieniędzy na realizację tego zadania, m.in. 
dyrektor szkoły spotkała się z Marszałkiem Województwa. 
 Członkowie Zarządu uczestniczyli w okresie międzysesyjnym w wielu 
spotkaniach. Nie z wszystkich zaproszeń mogli skorzystać ze względu na 
ograniczony czas i nie byli w stanie uczestniczyć we wszystkich 
uroczystościach. 
 Najistotniejsze spotkania to w miesiącu wrześniu w SPZOZ w Wojnowie w 
sprawie zmian związanych z środowiskiem sanatoryjnym, 
z udziałem Heleny Hatke – Dyrektorem Lubuskiego Oddziału Narodowego 
Funduszu Zdrowia, Burmistrzem Kargowej oraz dyrektora szpitala  
w Sulechowie i dyrektora szpitala w Wojnowie. Za tą zmianą pójdą duże środki 
finansowe. Ponieważ Helena Hanke ma być powołana na Wojewodą 
Lubuskiego należy podjąć rozmowy z nowym dyrektorem NFZ. 

Starosta brał udział 26 września w przekazaniu obowiązku dowódcy  
V Pułku w Czerwieńsku. 27-28 września odbył się Konwent Starostów. Dnia 
27.09 rozpoczęły się obchody 200 rocznicy odegrania Mazurka Dąbrowskiego 
w Kargowej, w których uczestniczyli członkowie Zarządu.  

5 października – udział w rozpoczęciu roku akademickiego w Państwowej 
Wyższej Szkole Zawodowej w Sulechowie oraz Uniwersytetu 
Zielonogórskiego. Następnie w inauguracji roku Uniwersytetu III Wieku  
w Kargowej, w Babimoście i w Sulechowie – Starosta podkreślił, że ruch ten 
rozwija się i należy go wspomagać. 
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5 października Starosta uczestniczył w sesji sejmiku Województwa 
Lubuskiego, na której została podpisana umowa dot. Programu Rozwoju 
Województwa Lubuskiego. 

W auli PWSZ w Sulechowie odbyły się obchody święta pracowników 
oświaty zakończone koncertem symfonicznym. 

12 października Starosta uczestniczył w obchodach 50 - lecia istnienia 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Babimoście, podlegający 
wcześniej powiatowi, obecnie samorządowi wojewódzkiemu. 

Starosta brał udział w X rocznicy współpracy Gminy Trzebiechów z gminą 
niemiecką.  
Starosta zorganizował w Babimoście zakończenie roku sportowego.  

W październiku wziął udział w Konwencie Starostów, gdzie spotkali się  
z Kuratorem. Głównym tematem było przywrócenie kształcenia zawodowego. 
Założenie, że wszystkie szkoły zawodowe mają kończyć się maturą 
spowodowało, że na rynku brakuje fachowców. W tej sprawie został 
opracowany program i mają powstać odpowiednie komisje powiatowe.  
W przywróceniu kształcenia zawodowego największym problemem będzie 
znalezienie nauczycieli zawodu praktycznego. 

Zakończona została realizacja projektu „Kompleksowy system 
informatyzacji w powiecie zielonogórskim” na kwotę 1.175.714 zł, pozyskane  
w 85% w ramach priorytetu pierwszego z Regionalnego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. 

W przegotowywaniu jest projekt dotyczący telefonizacji Starostwa drogą 
internetową. Realizacja takiego projektu może przynieść powiatowi duże 
oszczędności, jeśli chodzi o koszty telefoniczne. 

Zakończono realizację projektu „Wzrost umiejętności zawodowych 
pracujących w powiecie zielonogórskim poprzez naukę języków obcych” na 
kwotę 246.240 zł. Środki te zostały zabezpieczone w 100% w ramach priorytetu 
drugiego z Europejskiego Funduszu Społecznego i budżetu państwa. 

Obecnie przygotowywany jest projekt w ramach środków rozwoju kapitału 
ludzkiego.  

Jeśli chodzi o programy związane z drogami środki na ich realizacje są 
śladowe. 

W listopadzie członkowie zarządu uczestniczyli w otwarciu fabryki 
kartonów w Babimoście. Brakuje chętnych do pracy w tym zakładzie. 

Kolejne spotkanie Starosta odbył z okazji święta V pułku w Sulechowie. 
Przedstawiciele Zarządu uczestniczyli w uroczystościach związanych z Świętem 
Niepodległości. 

14 listopada odbył się w Świebodzinie Konwent Starostów.  
Wicestarosta natomiast uczestniczył w otwarciu nowego budynku Zakładu 

Karnego w Krzywańcu oraz w posiedzeniach Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Sejmiku Województwa Lubuskiego wraz z Stanisławem Kwietnia - 
naczelnikiem właściwego wydziału Starostwa. 
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Starosta uczestniczył w posiedzeniu Zarządy Lubuskiej Federacji Sportu. 
W Domu Pomocy Społecznej Starosta wziął udział w spotkaniu  

z pracownikami z okazji Dnia Pracownika Socjalnego. 
26 i 27 listopada uczestniczył w szkoleniu dotyczącym współpracy 

transgranicznej trzech euroregionów. Odbyło się to pod patronatem marszałków 
województw: dolnośląskiego, lubuskiego i zachodniopomorskiego. 
Wykładowcami byli min. Minister Bartoszewski, prof. Rogulski. Starosta 
zauważył, że  nieporozumieniem jest konieczność uzyskiwania zgody Premiera 
Rządu RP odnośnie wszelkich uzgodnień między euroregionami. Odniósł się do 
emigracji ludności z rejonu pogranicza byłego DDR i kwestii jej 
zagospodarowania. 

Przedstawiciele Zarządu Powiatu w dniu 24 i 25 listopada brali udział  
w imprezie sportowej o Puchar Polski w akrobatyce sportowej w Zespole Szkół 
w Sulechowie. 

W dniu 26.11. Wicestarosta uczestniczył w uroczystości wręczenia 
stypendium im. Adama Tyczkowskiego, zorganizowanej przez dyrekcję Liceum 
Ogólnokształcącego w Sulechowie. 

Starosta wziął udział w Forst w spotkaniu z Starostą Krośnieńskim oraz 
starostą powiatu Sprewa-Nysa-Bóbr. Spotkanie dotyczyło zadań współpracy 
transgranicznej. 

Następnie Starosta poinformował o przebiegu prowadzonych remontów 
prowadzonych przez Powiat: W Domu Pomocy Społecznej w Trzebiechowie na 
ukończeniu jest remont dachu, malowanie holów, korytarzy, wymiana podłóg, 
zabezpieczenia przeciwpożarowego, zmiana oświetlenia, remont piwnic. Poza 
tym będą zakupione pralnice do pralni. Jest potrzeba zakupienia kotłów.  

Zamierzone remonty mają być ukończone do końca grudnia. 
Kończony jest remont drugiego piętra Starostwa. Obecnie na parterze przy 

PCPR układana jest terakota.  
Na ukończeniu są prace remontowe obiektu przy al. Niepodległości  

w Sulechowie. Wyremontowane zostały schody, posadzki. Planowane jest by  
w ramach Powiatowego Urzędu Pracy pozyskać osoby do ochrony tego obiektu. 
Podobną technologią pracy planowany jest remont delegatury Starostwa  
w Sulechowie. 

 
Do przedstawionego sprawozdania Rada nie zgłosiła zapytań i uwag. 
 

Ad 6. 
 Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił analizę oświadczeń 
majątkowych radnych powiatu zielonogórskiego za rok 2006: 
 Zgodnie z art. 25 c, ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym, (Dz. U. Nr 
142 z 2001, poz. 1592 ze zm.), 15 radnych powiatu zielonogórskiego, 
zobowiązanych było do złożenia Przewodniczącemu Rady Powiatu 
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Zielonogórskiego oświadczenia majątkowego za rok 2006 wg stanu na dzień  
31 grudnia 2006 r.  

Łącznie 15 radnych złożyło przedmiotowe oświadczenia.  
Wszystkie oświadczenia złożono w ustawowym terminie, tj. do dnia  

30 kwietnia 2007 r.  
W związku z uzupełnieniem składu osobowego Rady Powiatu w miesiącu 

maju, jeden radny złożył swoje oświadczenie, po objęciu wakującego mandatu. 
W wyniku przeprowadzonej analizy przedłożonych oświadczeń 

majątkowych stwierdziłem następujące nieprawidłowości:  
Błędy dotyczące dochodów, min. z tytułu prowadzenia działalności 

gospodarczej lub diet. 
W części A nie określono zupełnie tytułu prawnego lub przynależności 

poszczególnych składników  majątkowych do majątku odrębnego lub objętego 
małżeńską wspólnością majątkową.  

W części B oświadczenia nieprecyzyjnie określono położenie nieruchomości 
wymienionych w części A pkt II. 
W jednym oświadczeniu nie zachowano formuły „nie dotyczy” 
W większości oświadczenia wypełnione zostały w sposób prawidłowy  

z zachowaniem w każdej rubryce formuły „nie dotyczy”, w tym  
z uwzględnieniem dochodów osiągniętych w roku 2006. 
 Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w  Zielonej Górze przekazał 
informację o stwierdzonych nieprawidłowościach w analizowanych 
oświadczeniach majątkowych radnych. Zainteresowani radni mogą zapoznać się  
z uwagami Urzędu Skarbowego, określone imiennie, które są do wglądu  
w biurze Rady Powiatu. 
 Ponadto Starosta Zielonogórski złożył informację z analizy oświadczeń 
majątkowych członków Zarządu Powiatu, sekretarza i skarbnika powiatu, 
kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz osób wydających decyzje 
w imieniu Starosty. 
 
  Henryk Jagoda zapytał ile oświadczeń na 15 złożonych, było  źle 
wypełnionych. 
 Przewodniczący Rady odpowiedział, że 3-4 osoby dotyczą 
nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych. A jeśli chodzi o nazwiska 
osób, które mają się w związku z tym zgłosić nie będzie wymieniał na forum 
Rady. 
 
Ad 7. 
 Stanisław Okopień w nawiązaniu do interpelacji z poprzedniej sesji dot. 
likwidacji dojazdów pracowników Powiatowego Urzędu Pracy do gmin w celu 
potwierdzania przez bezrobotnych gotowości do podjęcia pracy poinformował, 
że w tym celu dowoził bezrobotnych z gm. Trzebiechów do filii PUP  
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w Sulechowie. Dojazdy bezrobotnych do Sulechowa dotyczy ok.50 osób z jego 
gminy. Zwrócił się do Dyrektora PUP by zwrócił na to uwagę. 
 Powiat Zielonogórski jest zagłębiem przemysłu przetwórczego. Na dzień 
dzisiejszy brakuje chętnych do pracy i są ściągane osoby spoza Polski – np.  
z Mołdawii. Natomiast w powiecie jest wielu bezrobotnych. W związku  
z powyższym należałoby podjąć szkolenia zawodowe. 
 W związku z tym, że zbliża się nowy rok budżetowy 2008, przypomniał że 
została zadeklarowana budowa chodnika w Ostrzycach wspólnie z gminą 
Trzebiechów. 
 Kolejną sprawą jest konieczność budowy chodnika na ul. Odrzańskiej  
w Trzebiechowie w kierunku do Mieszkowa, na której jest duże natężenie ruchu 
pojazdów. 
 Tadeusz Cygański podtrzymał swój wniosek z poprzedniej sesji dotyczący 
przywrócenia dojazdów pracowników PUP do gmin w celu rejestracji 
bezrobotnych. 
 W nawiązaniu do zaplanowanej kwoty na utrzymanie zimowe utrzymanie 
dróg powiatowych w gminie Bojadłach zauważył, że jest ona proporcjonalna w 
stosunku do innych gmin powiatu z podobną ilością kilometrów dróg 
powiatowych. 
 Trzeci wniosek dotyczy naprawy drogi powiatowej asfaltowej w m. 
Pyrnik), radny złożył już do Zarządu Powiatu stosowny wniosek). Droga ta jest 
bardzo zdewastowana, że minięcie się dwóch mniejszych pojazdów jest 
problemem. Wniosek w tej sprawie złożony do Zarządu jest potwierdzony 
pismami wójta o dofinansowaniu tego zdania. W związku z powyższym zwrócił 
się o ujęcie tego zadania w budżecie na 2008 r. 
 Michał Bandziak poinformował, że do Lubuskiego Muzeum Wojskowego 
w Drzonowie dojeżdżają wycieczki po drodze w katastroficznym stanie. 
Ponieważ droga powiatowa od Buchałowa oraz przez Radomię do Drzonowa 
jest wąska zwrócił się o naprawę i utwardzenie pobocza lub jej poszerzenie. 
  Kolejna sprawa dot. drogi w Gm. Nowogórd Bobrz. z Kaczenic…. której 
pobocze wymaga również utwardzenia. 
 Poinformował, że Komendant II Komisariatu Policji w Zielonej Górze 
zwrócił się do radnego z problemem dot. braku papieru do pisania. W związku  
z tym zwrócił się z prośbą o przekazanie papieru dla Policji. 
 Jadwiga Oziemkowska w imieniu mieszkańców Gm. Zabór oraz 
mieszkańców poruszających się drogą z Dąbrowej w kierunku Czarnej i Zaboru 
przekazała prośbę o wyrównanie poboczy, ponieważ warunki jazdy są tam 
niebezpieczne.   
 Jeśli chodzi o Gm. Zielona Góra przedstawiła prośbę mieszkańców m. 
Krępa o przedłużenie chodnika i wykonanie chodnika w celu poprawy 
bezpieczeństwa. W tej sprawie były przesyłane przez Radę Sołecką prośby do 
Starosty. Możliwe, że na ten cel wspólnie z wójtem znalazłyby się środki.  
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 Ponadto wniosła o dokończenie budowy chodnika (odcinek 300m) na ul. 
Zielonogórskiej w Zawadzie. 
 Poinformowała, że na posiedzeniu Rady Gminy Zabór przekazała 
informację, w nawiązaniu do planowanych prac na drogach, że w pierwszej 
kolejności będą przeprowadzane  inwestycje współfinansowane przez zarządy 
miast i gmin. Wówczas otrzymała wstępną deklarację od Wójta Zaboru, że 
będzie współfinansował budowę chodnika w m. Czarna. Taka informacja 
najprawdopodobniej dotrze do Starosty. 
 Na zakończenie podziękowała Dyrektor Powiatowego Zielonogórskiego 
Zarządu Dróg za wykonanie prac zaplanowanych na porę jesienną – wycięto 
drzewa, w m. Krępa mieszkańcy są zadowoleni z pomalowania pasów. 
Pozostała jeszcze do wykonania barierka. 
 Andrzej Bawłowicz zwrócił się z zapytaniem czy zostały przeprowadzone 
rozmowy z Urzędem Wojewódzkim oraz Urzędem Miejskim  w kwestii, aby 
pracownicy tych instytucji nie parkowali pojazdów przy tych instytucjach. 
Przypomniał, że przy „Palmiarni” jest duży parking. 
 Sławomir Baranowski podziękował za realizacje jego wniosku 
dotyczącego stanu na drodze relacji Sycowice - Podła Góra oraz za deklarację 
ścięcia podniesionych poboczy. 
 Następnie poinformował, że Burmistrz Czerwieńska zwróci się do Zarządu 
Powiatu o zabezpieczenie środków na ul. Sadową w Płotach. 
 
Ad 8. 
 Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
pisemną informację o sytuacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Sulechowie – załącznik nr 3 do protokołu nr X/2007 oraz Szpitala 
Rehabilitacyjno - Leczniczego dla Dzieci, Samodzielny Publiczny Zakład 
Opieki Zdrowotnej w Wojnowie – załącznik nr 4 do protokołu nr X/2007. 
 Do przedstawionych sprawozdań nie zgłoszono wniosków i uwag  
 Ww. sprawozdania Rada zaakceptowała 19 głosami „za”. 
 Beata Kucuń, Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Sulechowie poinformowała, że nie miała możliwości 
uczestniczenia w posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej, 
na którym reprezentowała ją główna księgowa Zakładu. 
 Następnie zasygnalizowała problem, jaki może powstać z dniem 1 stycznia 
2008r. w związku z wejściem w życie przepisów mówiących o 48 godzinnym 
tygodniu pracy lekarzy. Nikt z zatrudnionych lekarzy nie zechce pracować 
więcej za dotychczasowe wynagrodzenie. Szpital nie ma też możliwości 
finansowych zatrudnienia dodatkowych lekarzy.  

Dyrektor prowadzi negocjacje z lekarzami. 
 50.000 mieszkańców powiatu jest zagrożona brakiem opieki lekarskiej  
z nowym rokiem. 
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 Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że podjęty problem zostanie 
rozwiązany, a uwaga dyrektor zostanie przyjęta przez Zarząd Powiatu. 
 
Ad 9. 

Wszyscy radni otrzymali pisemne sprawozdanie z realizacji planu 
gospodarki odpadami dla Powiatu Zielonogórskiego za lata 2004-2006 oraz 
informacja z gospodarowania Powiatowym Funduszem Ochrony środowiska  
i Gospodarki Wodnej w 2007r. – załącznik nr 5 do protokołu nr X/2007.  

Do ww. sprawozdania Rada nie zgłosiła wniosków i uwag i przyjęła przez 
aklamację. 

 
Ad 10.  

Informację z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego za 2007 r., stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu nr X/2007, 
Rada przyjęła bez wniosków i uwag przez aklamację. 
 
Ad 11. 

Informację o planowanym przebiegu zimowego utrzymania dróg 
powiatowych w sezonie 2007-2008, stanowiąca załącznik nr 7 do protokołu nr 
X/2007, Rada przyjęła bez wniosków i uwag przez aklamację. 

 
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w obradach.  
 

Ad 12/1 
 Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie projekty uchwał były 
omawiane na posiedzeniach Komisji Rady. 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/88/2007 – załącznik nr 9 do protokołu nr X/2007. 
 

Ad 12/2 
 Ireneusz Plechan zwrócił się do Przewodniczącego Rady o przedstawienie 
krótkich informacji dotyczących podejmowanych uchwał ze względu na 
obecność na sali obrad gości, którzy nie znają podejmowanych tematów. 
 Przewodniczący Rady wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy przekazania 
środków finansowych przez Powiat Zielonogórski dla Miasta Zielona Góra  
z przeznaczeniem dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej  
w Zielonej Górze  na zakup samochodu rozpoznawczo ratunkowego. 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/89/2007 – załącznik nr 10 do protokołu nr X/2007. 
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Ad 12/3 
 Przewodniczący Rady wyjaśnił, że projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Kwidzyńskiego jest odpowiedzią na apel 
skierowany do samorządów w kraju w związku z pożarem Starostwa  
w Kwidzyniu.  

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/90/2007 – załącznik nr 11 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 12/4 
 Radni otrzymali na posiedzeniach Komisji Rady autopoprawki Zarządu 
Powiatu do projektu uchwały, które uzasadniła Anna Michalska, Naczelnik 
Wydziału Finansowego Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze. 
 Do przedstawionych autopoprawek Rada nie zgłosiła wniosków i pytań
 Autopoprawki poddane pod głosowanie Rada przyjęła 19 głosami „za”. 

Ireneusz Plechan zapytał, jak będzie wyglądał budżet powiatu po przyjęciu 
poprawek. 

Anna Michalska odpowiedziała: Budżet po stronie dochodów będzie 
wynosił - 49.365.750 zł, po stronie wydatków - 53.008.882, deficyt budżetu 
powiatu – 3.643.132. Od ostatniej sesji deficyt zmniejszył się o kwotę 70.000 zł. 
 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/91/2007 – załącznik nr 12 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 12/5 
 Przewodniczący Rady wyjaśnił, że tą uchwałą dostosowuje się zasady 
opłat najmu lokali użytkowych, stanowiących własność Powiatu 
Zielonogórskiego do opłat, jakie zastosowano wobec powiatu. Zmiana dotyczy 
lokali położonych w Zielonej Górze. 
 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/92/2007 – załącznik nr 13 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 12/6 
 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/93/2007 – załącznik nr 14 do protokołu nr X/2007. 
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Ad 12/7 
Przewodniczący Rady przypomniał, że na posiedzeniach Komisji wszystkie 

projekty uchwał otrzymały opinię pozytywną. 
 
Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/94/2007 – załącznik nr 15 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 12/8 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 18 głosach „za”  

i 1 głosie wstrzymującym. 
Uchwała Nr X/95/2007 – załącznik nr 16 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 12/9 

 (Sławomir Baranowski opuścił salę obrad. Stan obecnych radnych wyniósł 
18 osób). 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 18 głosach „za”.  
Uchwała Nr X/96/2007 – załącznik nr 17 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 12/10 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 18 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/97/2007 – załącznik nr 18 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 12/11 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 18 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/98/2007 – załącznik nr 19 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 12/12 

Po powrocie na salę obrad Sławomira Baranowskiego stan obecnych radnych 
wyniósł - 19 osób. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dostosowuje 
Statut Powiatu, jeśli chodzi o nazwy i ilość jednostek organizacyjnych powiatu 
aktualnie działających. 

 
Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/99/2007 – załącznik nr 20 do protokołu nr X/2007. 
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Ad 12/13 
Przewodniczący Rady odczytał opinię kapituły ds. przyznawania odznaki 

honorowej „Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego” – załącznik nr 21 do 
protokołu nr X/2007. 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 19 głosach „za”. 
Uchwała Nr X/100/2007 – załącznik nr 22 do protokołu nr X/2007. 
 
Przewodniczący Rady podziękował za podjęcie uchwały i przypomniał, że 

dzień wcześniej uczestniczył w uroczystych obchodach krwiodawców, gdzie 
poinformował o projekcie uchwały nadającej odznakę honorową dla Zarządu 
Lubuskiego PCK w Zielonej Górze. 
 
Ad 12/14 

Przewodniczący Powiatu poinformował, że Powiat Zielonogórski 
otrzymał dodatkowe środki  z Ministerstwa Oświaty na zadanie z zakresu 
administracji rządowej. 
 

Do projektu Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta przy 18 głosach „za”.  
 (Radny Roman Rakowski nie uczestniczył w głosowaniu. Opuścił salę obrad 

na czas głosowania). 
Uchwała Nr X/101/2007 – załącznik nr 23 do protokołu nr X/2007. 

 
Ad 13. 

Starosta odpowiedział na zapytanie odnośnie kształcenia zawodowego 
poinformował, że proces ten został rozpoczęty wspólnie z Kuratorem Oświaty. 
Rozpatrywane jest zorganizowanie sieci szkół w powiecie. W styczniu 
planowane jest spotkanie w sprawie przemysłu przetwórczego. Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, jeśli chodzi o bazę jest przygotowany do 
rozpoczęcia takiego szkolenia. Wyjściem jest powrót do 50 % wskaźnika naboru 
na wykształcenie średnie.  

Starosta chciałby ustalić dolny próg naboru do szkół średnich. 
Zielonogórskie szkoły mają utworzone nadmiar miejsc w stosunku do liczby 
absolwentów szkół gimnazjalnych.  Dyrektorzy podwyższają próg przyjęcia, 
proponują szkołę zawodową. Potencjalni uczniowie wówczas kierują się do 
szkół zielonogórskich, gdzie następnie w II i III klasie liczba uczniów w klasie 
liczy 10-11 osób. 

Do klas technikum i zawodowych wskaźnik naboru do szkół podległych 
powiatowi zielonogórskiemu wskaźnik naboru jest najwyższy w województwie 
lubuskim. 
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Dlatego jest wprowadzona taka polityka oświatowa, że w ZSP  
w Sulechowie wygasają licea profilowane. Stawia się na klasy technikum  
i wielozawodowe. 

W związku z tym, że spadła liczba chętnych do szkół wyższych, 
politechnicznych, należy zwiększyć nacisk na matematykę i fizykę. Jeżeli 
będzie możliwość dyrektorzy szkół zostaną wsparci dodatkowymi godzinami na 
te przedmioty.  

Ponadto podwyższenie punktów przyjęcia do szkół średnich powinny być 
określone wspólnie z innymi szkołami w województwie lubuskim. 

W kwestii chodników i dróg powiatowych Starosta poinformował, że będą 
prowadzone prace nad budżetem powiatu na 2008 r. Na wspólne inwestycje  
w tym roku zaplanowane były środki na kwotę 100.000 zł. W roku 2008 
planowane jest 250.000 zł. Wspólne inwestycje drogowe prowadzone w 
gminach mieszkańcy powiatu określają, jako gminne nie powiatowe. Dlatego 
należy z tego korzystać.  

Zauważył, że poprzez środki masowego przekazu rozbudzono w 
społeczeństwo nadzieję korzystania z dobrych dróg. 

Na dziś przygotowane są projekty. Jeśli chodzi o projekty na lata 2007-
2013, to rok 2007 kończy się. Następne projekty będą rozpatrywane w maja 
2008. Jeżeli Marszałek będzie chciał dołożyć do inwestycji 50% środków to 
przy projekcie na kwotę np. 17- 12 mln zł będzie to zdanie trudne do 
zrealizowania. 

Na konwencie była mowa o planowanej przez Marszałka inwestycji 
dotyczącej kolei, która powinna znaleźć się w krajowym systemie. Wówczas 
zostałyby pieniądze na drogi lokalne. 

Odnośnie drogi do muzeum w Drzonowie Starosta poinformował, że 
będzie starał się spotkać z dyrektor dróg wojewódzkich. 

Odnośnie papieru dla policji zauważył, że sprawa  będzie załatwiona  
i postara się pomóc. 

W sprawie parkingu przy Starostwie, Starosta poinformował, że jest on 
zastawiony już wczesnym rankiem, zanim przyjadą pracownicy Starostwa, 
którzy również mają problem z zaparkowaniem. W kwestii wprowadzenia 
płatnego parkingu rozmawiał z Prezydentem Miasta oraz  z Marszałkiem, który 
zastanawia się też nad wprowadzeniem płatnego parkingu. Przy przebudowie 
ronda zostanie zabrany pas parkingowy przed budynkiem Starostwa i sytuacja 
będzie jeszcze trudniejsza. Starosta zastanawiał się nad stworzeniem parkingu 
płatnego z drugiej strony budynku Starostwa, wówczas należałoby ogłosić 
konkurs. Po uruchomieniu informatyzacji petenci będą mogli załatwić wiele 
spraw nie ruszając się z swojej miejscowości. 

Roman Rakowski: siedzibę Starostwa przenieść do Sulechowa. 
Starosta zauważył: Starostwo mieści się w pięknym obiekcie, dobrze 

położonym.  
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W odpowiedzi na pytanie dotyczące dojazdów pracowników urzędu pracy 
do gmin starosta wyjaśnił: jeden pracownik PUP dojeżdżający do bezrobotnych 
w poszczególnych gminach nie rozwiąże problemu. W siedzibie PUP jest coraz 
więcej ofert pracy, gdzie bezrobotny powinien przyjechać, zapoznać się z nimi  
i na miejscu udzielić odpowiedzi. Nie ma takich możliwości, aby 5-6 osób 
dojeżdżało do gmin. Wójtowie i burmistrzowie wyrazili zgodę na pokrywanie 
kosztów dojazdów pracowników PUP do gmin. Wójtowie i burmistrzowie 
podkreślają też, że nie mogą znaleźć chętnych bezrobotnych do pracy. 10-15% 
bezrobotnych raz na jakiś okres może dojechać do PUP – muszą oni też włożyć 
trochę trudu. Ponadto skoro liczba bezrobotnych zmniejsza się również urząd 
pracy mógłby zmniejszyć zatrudnienie, natomiast standardy narzucają 
zwiększenie tego zatrudnienia.  

Obecnie są propozycje pracy. Nieprzyjęcie oferty pracy powoduje utratę 
statutu bezrobotnego. PUP nie ma samochodu. Można rozważyć likwidację filii 
PUP w Sulechowie i zakup autobusu w celu dojazdów do gmin. .  

Przedsiębiorcy mają ogromne trudności z zatrudnieniem. Jest to największy 
czynnik hamujący wzrost dobrobytu tego państwa, że ludzie nie chcą po prostu 
pracować. 
 
Ad 14. 
 W związku z informacją Zarządu Powiatu o projekcie uchwały dotyczącej 
pomocy finansowej dla powiatu kwidzyńskiego, do Rady  Powiatu 
Zielonogórskiego wpłynęły podziękowania od Przewodniczącego tamtejszej 
Rady. Podobne podziękowania otrzymał Starosta Zielonogórski. 

Krzysztof Sroczyński odczytał ww. podziękowania, (znajdują się one w 
zbiorach dokumentów w biurze Rady Powiatu). 

Następnie Przewodniczący poinformował, że kolejna sesja Rady odbędzie 
28 grudnia 2007r. w DPS w Trzebiechowie o godz. 10.00, na prośbę części 
radnych. 
 Przewodniczący poinformował, że przyjął zaproszenie od dyrektor SPZOZ 
w Wojnowie do odbycia sesji Rady Powiatu w Wojnowie w miesiącu maju. 
 W nawiązaniu do wypowiedzi Starosty, „że trudno być w każdym miejscu i 
na każdej uroczystości, na którą ma zaproszenie”, Przewodniczący Rady 
zaproponował zaangażować bardziej radnych powiatu, prezydium Rady, 
przewodniczących Komisji. 

Starosta przyjął powyższą propozycję Przewodniczącego Rady. 
Następnie zasygnalizował problem dotyczący realizowanego programu 

pomocy dla szkół w celu rozwinięcia dodatkowych zainteresowań, zajęć 
pozalekcyjnych… Środki na realizację tego programu nie wpływają do budżetu 
powiatu. Jako Zarząd Powiatu pożyczono pieniądze dla Liceum 
Ogólnokształcącego w Sulechowie, (może zostaną one oddane do końca grudnia 
br.). 
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Halina Szeląg-Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego przyznała, że 
projekt, o którym mówił Starosta jest realizowany oraz potwierdziła, że szkoła 
ma dług wobec powiatu. Wyraziła nadzieję, że Zarząd i Rada Powiatu będzie 
wyrozumiała jeśli chodzi o dług szkoły. 

Krzysztof Sroczyński zauważył, że jeśli obiecane pieniądze mają 
wpłynąć, to wpłyną. Dług ten w przyszłości zostanie zwrócony, ponieważ 
realizacja tego projektu została przedłużona do końca marca. 

Stanisław Drobek, Wójt Gminy Zielona Góra podziękował za 
planowaną sesję Rady Powiatu w Gm. Trzebiechów. 

W kwestii wspólnych inwestycji i ich współfinansowania złożył 
podziękowania Zarządowi Powiatu. Podkreślił, że przeprowadzone inwestycje 
będą przypisywane nie tylko wójtowi, a również powiatowi. 

Na temat bezrobocia stwierdził, że jest ono statystyczne i ukryte. 
Poinformował, że Gmina Trzebiechów potrzebowała 5 osób w celu ich 
zaktywizowania do prac melioracyjnych i nie znalazła chętnych bezrobotnych, 
aczkolwiek widuje się ich codziennie pod miejscowym sklepem.  

Uznał, że katalog ofert pracy jest bogaty. Bezrobotny ma możliwość w 
urzędzie pracy zlustrowania tablicy ogłoszeń oraz zasięgnięcia informacji o  
możliwości zatrudnienia u pracowników tego urzędu. 

Na zakończenie swojego wystąpienia zwrócił się z wnioskiem do 
powiatowego zarządu dróg z prośbą o dokończenie prac na drogach 
powiatowych w jego gminie. Zwrócił uwagę, że podcięte zostały gałęzie 
zwisające nad drodze Radowice-Podlegórz tylko do wysokości samochodu 
osobowego. PKS zgłaszał wójtowi w tym względzie zastrzeżenia. Poprosił też  
o połatanie dziur. 
 Jadwiga Oziemkowska korzystając z obecności na sali obrad dyrektorów 
jednostek oświatowych poinformowała, że współpracuje z Stowarzyszeniem 
„Równych Szans”. Stowarzyszenie to przygotowało ofertę na zimowisko dla 
dzieci, do m. Zakopane. Zapoznała zebranych z terminami zimowisk, cenami 
oraz nr kontaktowymi. Zainteresowane osoby poprosiła o kontaktowanie się 
bezpośrednio z nią lub z Stowarzyszeniem. 
 Odnośnie wypowiedzi Romana Rakowskiego dot. przeniesienia Starostwa 
do Sulechowa zauważyła, że są tez radni z drugiej strony Odry. 
 Krzysztof Sroczyński podsumował, że to był tylko żart. 
 Henryk Jagoda zwrócił uwagę, że właśnie jest I rocznica III kadencji 
Rady. Jest to najlepszy czas do dokonania podsumowania analiz i wniosków z 
osiągnięć i z tego co nie udało się. Poinformował, że wysłuchał wypowiedź 
Starosty w telewizji. 
 Podziękował Wicestaroście za załatwienie sprawy błyskawicznie, z którą 
radny miał problem. Następnie podziękował dyrektor zarządu dróg za 
rozpoczęcie prac związanych z modernizacją pobocza drogi powiatowej relacji 
droga krajowa nr 32 – Wojnowo. Wyraził nadzieję, że jest to początek dalszej 
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realizacji zadania, które zostało zawarte w planie rozwoju lokalnego do roku 
2013. 
 Beata Kucuń złożyła podziękowania za udzieloną dotację dla szpitala  
w Sulechowie z przeznaczeniem na agregat prądotwórczy oraz 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej Sulechów. Realizacja zadania będzie 
przebiegła w dwóch etapach: zakup agregatu w tym roku, na który obowiązują 
procedury związane z zamówieniami publicznymi natomiast instalacja w roku 
przyszłym. 
 Bogusław Radzio, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy złożył 
zebranym życzenia zdrowych i wesołych Świąt Bożonarodzeniowych. 
 Krzysztof Sroczyński złożył podziękowania Zarządowi Powiatu oraz 
kierownikom jednostek organizacyjnych powiatu za roczną współpracę z Radą 
Powiatu,. 

Zebrani na sali obrad, na wniosek Przewodniczącego Rady, uczcili minutą 
ciszy pamięć zmarłego radnego Eugeniusza Ulika.  

Ponieważ sesja odbędzie się po Świętach Bożego Narodzenia 
Przewodniczący Rady złożył stosowne życzenia. 
 
Ad 15. 
 Po wyczerpaniu głosów w dyskusji i porządku obrad o godz.13.30 
Przewodniczący Rady Powiatu zamknął X sesję Rady Powiatu. 
 
 
 Protokolant      Przewodniczący Rady 
 
  Elżbieta Burzelów       Krzysztof Sroczyński 

 


